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Tak for jeres indkaldelse til vejmøde om påtænkt vejlukning mellem 

Hjortespringparken og Byskovvej (jeres journalnr. 163-214-21414) af 6. oktober 

2014. 

 

Vi er tilfredse med, at kommunen nu følger en procedure, der sikrer den fornødne 

partshøring og ser frem til mødet. 

 

Vi synes, at det er meget vigtigt, at udvalgets beslutning træffes på et oplyst og 

sagligt grundlag, der er direkte relateret til en nutidig virkelighed og som kan bære 

os konfliktfri ind i fremtiden. 

 

Vi ved ikke hvilke forhold, der for 25 år siden betingede, at det daværende 

Lokaludvalg i forbindelse med Hjortespringparkens ansøgning om etablering af 

zone med lav hastighed på egen privat fællesvej, besluttede, at ”såfremt 

trafiksaneringen medfører trafikklager over væsentlige ændringer i trafikmønsteret, 

vil Lokaludvalget forlange, at Hjortespringparken etablerer en bom...” 

 

Umiddelbart er det svært at forestille sig, hvilke væsentlige trafikændringer en 

etablering af en stillevej skulle kunne medføre, når Hjortespringparken både før og 

efter har været åben for ind- og udkørsel i den østlige ende. Og hvordan en bom, i et 
i forvejen lukket vejsystem, skulle kunne afhjælpe givne forhold, er også vanskeligt 

at forstå.  

 

Under alle omstændigheder mener vi, at forholdende bør vurderes på et sagligt og 

opdateret grundlag og set gennem nutidige briller. 

 

Vi ønsker derfor, at Herlev Kommune inden det berammede møde den 22. ds., 
fremlægger en sagligt funderet og evidensbaseret begrundelse for kommunens 

påtænkte vejlukning, således at denne begrundelse kan danne baggrund for en 

saglig debat og en seriøs beslutning i processens videre forløb. 

 

Venlig hilsen 

 

 

Anders Michael Jensen og Gidske Michelsen, Hjortespringparken 43 
 

 

Bente Langvad Hansen og Georg N. Hansen, Hjortespringparken 56 

 

 

Cc: Grundejerforeningen Hjortespringparken v/ Poul Dahl samt foreningens parter 


